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Distances are measured in  
METRES  to the f ront  of the green .

Les distances sont mesurées en 
MÈTRES  au bord avant du green .
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Hole 1 
An accurate drive is a must to start the course, facing the undulated fairway. The closer you 

are to the green, the easier the approach shot will be towards an elevated green.
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Ideal approach line
in green 

Ligne d’approche idéale
pour le green

All measures
on and around the green

are taken from a
perpendicular point

at the front edge 

Toutes les mesures 
sur et autour du green

sont prises d’un
point perpendiculaire 

au bord avant

Indicate which tee the
the photo was taken from

Indique de quel tee la
photo a été prise

The red numbers 
indicate the depth of 

the green

Les chiffres rouges 
indiquent la profondeur 

du green

The lines indicate
the key slopes on and 

around the green 

Les lignes indiquent
les pentes clés sur et autour 

du green

USE THE HORIZON VIEW PICTURES TO IDENTIFY YOUR 
IDEAL DRIVING LINE AND MAKE SHOTS WITH CONFIDENCE. 

UTILISEZ LES PHOTOS POUR IDENTIFIER VOTRE ALIGNEMENT 
IDÉAL ET JOUEZ EN TOUTE CONFIANCE.
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Driving distances  
indicate the distance 

from each tee  
position to a certain 

point on the hole

Les nombres aux 
différents départs 

indiquent les  
distances jusqu’à  
un certain point  

du trou

L & R Indicate the 
left and right sides 
of the fairway at 

the given distance 
from each tee 

position

L & R indiquent les 
côtés gauche et 
droit du fairway, 
à partir desquels 
sont mesurées les 

distances au départ

Next Tee Arrow

Flèche indiquant le 
prochain départ

Compass Point

Points cardinaux

Drain cover

Regard de drain
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Black numbers are 
measured to the 

front of the green

Les nombres noirs 
sont mesurés par  
rapport à l’entrée 

de green
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4/12 4/12 4/12 4/12

339 310 302 2891

Trou 1 
Le parcours s’ouvre sur un fairway ondulé et assez étroit, demandant un drive précis.  

Un bon placement vous permettra d’aborder sereinement un green surélevé,  
offrant une belle opportunité de score.
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387 369 353 3362

Trou 2 
Le plus long par 4 du parcours vous met au défi avec un obstacle d’eau stratégique  

à gauche du fairway. Une mise en jeu bien placée vous récompensera avec un green  
plus vaste qu’il n’y paraît.
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Trou 3 
Ce court par 4 incite à l’attaque, et certains tenteront même d’atteindre le green au drive. 
Précision et dosage seront vos meilleurs alliés pour éviter le hors-limite derrière le green.
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3/16 3/16 3/16 3/16

156 147 110 1104

Trou 4 
Bienvenue sur le premier par 3 de l’Aigle ! Ici, ce n’est pas la longueur qui pose problème, mais 

bien la pente ascendante qui peut fausser votre choix de club. Prenez un club de plus.
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Trou 5 
Ce trou technique demande finesse et stratégie. Un bon placement sur le fairway 

facilitera l’attaque d’un green qui est protégé par 4 bunkers.
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Trou 6 
Ce par 3 se distingue par sa longueur, mais une bonne lecture des pentes  
du green peut transformer ce challenge en une belle occasion de birdie.
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Trou 7 
Ce par 5 récompense les joueurs prudents et stratèges. Un fairway bien négocié ouvrira  

la porte à une belle attaque du green, dont la petite taille ajoute du piment à ce trou.
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Trou 8 
Un trou où l’alignement est clé ! Trouver le fairway vous offrira une chance idéale 

d’attaquer un green bien défendu, où il vaut mieux éviter la partie arrière.
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Trou 9 
L’intelligence de jeu est de mise sur ce dogleg droit. La tentation de couper peut être 
grande, mais un coup bien pensé vous mettra en position idéale pour une attaque de 

green en toute confiance.
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Trou 10 
Le plus long par 3 du parcours offre un beau défi. Un premier coup bien exécuté sera 

récompensé par un green accueillant, où un bon putt peut faire toute la différence.
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Trou 11 
Un par 4 qui vous invite à viser la partie gauche du fairway pour une approche  

plus confortable. Le green est bien défendu par des bunkers, mais un bon choix  
de club vous mettra en excellente position.
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Trou 12 
Ce magnifique dogleg gauche met l’accent sur la mise en jeu. Un bon coup de départ 

facilitera l’attaque d’un green surélevé, où la lecture des pentes est la clé du succès.
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Trou 13 
Ne vous fiez pas à sa courte distance : ce par 3 demande finesse et précision. Jouer court 

est une option sûre, tandis qu’un coup trop long peut compliquer l’approche.
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Trou 14 
Un superbe par 4 en dogleg droit qui récompense un départ bien placé. Une mise en 
jeu sur la partie droite du fairway ouvre la voie à une attaque du green en deux coups,  

et une belle opportunité de birdie.
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Trou 15 
Un trou accessible si vous restez concentré et précis sur vos deux premiers coups.  

Un bon placement vous offrira un coup d’approche confortable vers le green.
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Trou 16 
Ce trou en dogleg droit démarre avec un coup à l’aveugle. En visant la mire, vous vous 

assurez une approche sereine vers un green étroit, où précision et contrôle sont essentiels.
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Trou 17 
Un véritable test de précision ! Un bon drive est crucial pour bien négocier le deuxième 
coup et se placer idéalement avant l’attaque d’un green pentu et perché sur une colline.  

Un trou spectaculaire et exigeant!
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Trou 18 
Pour conclure le parcours, ce court Par 4 offre une dernière opportunité de briller.  

Sans grande difficulté apparente, il exige néanmoins de la précision sur le deuxième coup:  
visez le bon plateau du green pour terminer en beauté.
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HOLE METRES METRES METRES METRES PAR

1 339 310 302 289 4

2 387 369 353 336 4

3 256 248 208 200 4

4 156 147 110 110 3

5 386 377 329 318 4

6 175 165 119 109 3

7 494 480 436 318 5

8 358 348 304 293 4

9 340 327 289 278 4

10 198 186 152 144 3

11 365 348 323 323 4

12 336 324 306 289 4

13 164 153 130 113 3

14 386 366 353 353 4

15 443 431 369 356 5

16 323 323 307 290 4

17 462 454 398 376 5

18 266 247 225 207 4

TOTAL 5834 5603 5013 4702 71

Scorecard



Front
Hole 1

The course opens with a rolling and fairly narrow fairway, requiring an accurate drive.   
A well-placed tee shot will set you up nicely to approach the elevated green, offering a 

great scoring opportunity.
 

Hole 2
The longest par 4 on the course challenges you with a strategically placed water hazard 

to the left of the fairway. A well-executed tee shot will reward you with a green that is more 
generous than it appears, making for a controlled approach.

 
Hole 3

This short par 4 invites an aggressive play, and some may even attempt to drive the green. 
Precision and distance control are key to avoiding the out-of-bounds lurking just behind.

 
Hole 4

Welcome to the first par 3 at L’Aigle! Here, distance isn’t the main challenge—rather,  
the uphill slope can mislead your club selection. Take one club more to ensure a confident 

shot and set up a birdie opportunity.
 

Hole 5
This technical hole requires both finesse and strategy. A well-placed shot in the  
fairway will make it easier to attack the small green, with great scoring potential  

if approached precisely.
 

Hole 6
This par 3 stands out for its length, but reading the slopes carefully can turn this challenge 

into a great birdie chance.
 

Hole 7
This par 5 rewards patient and strategic players. Navigating the fairway well will set you up 

for a strong approach to the green, whose small size adds excitement to the hole.
 

Hole 8
A hole where alignment is key! Finding the fairway will give you an ideal chance to attack  

a well-defended green, where staying clear of the back section is crucial.
 

Hole 9
Smart course management is essential on this right dogleg. Cutting the corner may be 
tempting, but a well-thought-out shot will leave you in a prime position for a confident 

approach to the green. 



Hole 10
The longest par 3 on the course presents a great challenge.  A well-struck tee shot will be 

rewarded with a welcoming green, where a good putt can make all the difference.
 

Hole 11
This par 4 encourages you to favor the left side of the fairway for a more comfortable 

approach. The green is well protected by bunkers, so selecting the right club is essential.
 

Hole 12
A stunning left dogleg that places a premium on the tee shot. A solid drive will make  

the approach to the elevated green much easier, but careful reading of the  
slopes is key to success.

 
Hole 13

Don’t be fooled by its short distance—this par 3 demands finesse and precision.  
Playing short is a safe option, while an overhit shot can make for a tricky recovery.

 
Hole 14

A superb right dogleg par 4 that rewards a well-placed drive. An accurate tee shot will open 
the door to a green-in-two opportunity and a great birdie chance.

 
Hole 15

A straightforward hole, provided you stay focused and precise on your first two shots. Good 
positioning will set you up for a comfortable approach to the green.

 
Hole 16

This right dogleg starts with a blind tee shot. Finding the ideal line will set you up for a smooth 
approach to the narrow green, where precision and control are essential.

 
Hole 17

A true test of accuracy! A well-placed drive is crucial to setting up the second shot, which 
needs to be spot-on to give you the best angle for attacking the green perched atop a hill.  

A spectacular and demanding hole!
 

Hole 18
To conclude the course, this short Par 4 offers a final opportunity to shine.  

With no major difficulties, it still requires precision on the second shot:  
aim for the correct tier of the green.
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